
   

   

Verslag Ouderraad 19 januari 2023. 
 
Aanwezig: 
Juf Aster, juf Ellen, meester Bart, 
Ernest Bossuyt, Ineke Hennus, Roel Vingerhoets (verslaggever), Veerle Van Nieuwenhove 
(deels), Stijn Verbruggen, Wim Janssens. 
 
Verontschuldigd: 
Evelien Hofmans, Fatima Bouhdifi, Gwladys Verstraete, Ines Cabuy, Katrien Van Beneden, 
Pieter Bral, Sofie Lamar. 
Vriendin van de ouderraad: 
Katrien Klewais (Naaiatelier). 
 
1. Warmathon 

 De school organiseert deze periode van het jaar altijd iets voor het goede doel.  Voor 
het Berrefonds, dat ons zeer goed heeft geholpen, hebben we een serieus bedrag 
opgehaald.  Men denkt erover om een volgende keer de kleuters slechts een half ipv. 
één uur en de lagere schoolkinderen per graden te laten lopen.  Dit laatste om de 
drukte op sommige momenten te verminderen.  Op het einde van de avond was de 
drank bevroren door de koude en alle eten (versgebakken wafels, soep,...) zo goed als 
op.  Het parcours doorheen de school was magnifiek verlicht en deze sportieve en 
gezellige activiteit was meer dan geslaagd! 

 
2. Fietsen 

 De school wenst de ouderraad te bedanken voor de sponsoring bij de aankoop van 7 à 
8 fietsjes.  De kleuters waren er heel blij mee!  Het zijn leuke fietsjes (waarvan er 
sommige een karretje hebben) en mogelijk worden er voor spotprijzen op de 
opendeurdag van Baert (in Ternat) nog bijgekocht. 

 
3. Voor- en naschoolse opvang 

 Het college van burgemeester en schepenen heeft eindelijk gereageerd op onze brief 
met bezorgdheden over de voor- en naschoolse opvang.  Men heeft blijkbaar met 
opzet geen indexering voorzien voor het aan de scholen betaalde bedrag, omdat men 
via het BOA-decreet (Buitenschoolse Opvang en Activiteiten) hoopt op extra middelen 
voor toezicht in de scholen.  De indexering van januari ’23 zal er echter toe leiden dat 
onze school financieel niet rondkomt.  Het BOA-decreet - waarbij Bonheiden trouwens 
achterop hinkt met de implementatie - kan op termijn kansen bieden en geld 
opbrengen, maar niet voor de voor- en naschoolse opvang. 
De gemeente stelt verder dat sinds de wijziging van de organisatie er niet meer 
ongelijkheid wordt gecreëerd voor de medewerkers.  Niet alle scholen hebben echter 
dezelfde arbeidsvoorwaarden en bvb. anciënniteit en maaltijdcheques overgenomen.   
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De mensen die de opvang verzorgen, hebben geen evidente en een over de dag 
gespreide job.  Sommige scholen vinden bij ziekte dan ook niemand om hen te 
vervangen, terwijl bij de gemeenteschool een zieke tijdelijk wordt vervangen door de 
gemeentelijke coördinator kinderopvang.  Voor de job blijken flexijobbers en 
vrijwilligers door het (te lage) barema niet in aanmerking te komen, dus dient men 
mensen in vaste dienst te nemen of de opvang af te bouwen.  Het is geen optie om de 
opvang te verminderen en het staat buiten discussie dat op termijn de opvang 
betalend zal worden om de kwaliteit te kunnen bewaken. 

 Meester Bart heeft een begroting opgemaakt en tegenslagen ingecalculeerd.  90EUR 
per kind is best wel veel geld dat een school in de gemeente Bonheiden krijgt.  Toch 
heeft de directeur de gemeente laten weten dat we er financieel ‘niet uit geraken’ en 
dat het ook niet correct is van de gemeente om het volledige bedrag voor december 
’22 nog niet te storten.  Het is niet de bedoeling dat onze school middelen bestemd 
voor onderwijs, aanwent voor opvang! 

 Men denkt er dus aan om de opvang vanaf bvb. 17uur betalend te maken en om de 
ouders hierover te bevragen.  Er wordt momenteel in kaart gebracht hoeveel 
leerlingen er tot welk uur in de nabewaking blijven.  De Wiebelboom heeft nu al meer 
kinderen van onze school maar is beperkt in aantal opvangplaatsen.  Deze betalende 
opvang wordt tot 18u30 en ook ’s woensdags aangeboden terwijl onze school dan 
slechts tot 13u10 opvang biedt. 
Er zijn bij de 18 basisscholen van KOMO genoeg praktijkvoorbeelden van scansystemen 
als de opvang betalend wordt.  Ouders kunnen nadien wel een deel van dit bedrag 
terugkrijgen via de belastingen. 

 Alle kosten zijn te herbekijken, van de bosklassen tot het turngerief, waarbij bvb. de 
ouders voor een zwarte turnbroek kunnen zorgen (terwijl de school dan voor de T-shirt 
instaat).  Men dient ook rekening te houden met de geldende maximumfactuur. 
Verder is er naast een stagiair een vaste persoon aangenomen voor klusjes, wat een 
grote sprong voorwaarts is voor de school.  Zij hebben de voorbije maand de gangen 
vlot verder geschilderd. 
Kan de ouderraad voor het opfrissen van de klassen geen sponsoring bekomen van 
CERA?  Hiervoor dient er dan wel een dossier te worden opgesteld.  Eerder deed de 
school hetzelfde voor het leraarslokaal in de container en de speelheuvel op de 
kleuterspeelplaats.  Toen was een dossier indienen om de 2 jaar mogelijk, nu slechts 
om de 3 jaar. 

 
4. Nieuw boekhoudpakket 

 Het ziet er naar uit dat het nieuwe boekhoudpakket begin volgend schooljaar wordt 
ingevoerd.  Ook de schoolrekeningen zullen door het systeem worden gegenereerd.  
De aanvraag bij POM (Peace Of Mind) is binnen zodat de betalingen automatisch 
kunnen verlopen.  Er dient nog te worden beslist hoeveel keer per jaar ouders een 
schoolrekening zullen ontvangen (incl. extra muros activiteiten). 

 
5. Activiteiten ouderraad 

 Omer: Dit jaar kan men via Trooper tussen 8 maart en 19 april aan een Omerbieractie 
deelnemen, waarbij het bier dan in mei-juni wordt geleverd.  “Omer, hoe liever ...”  
Vorig jaar werden er zo bakken Cornetbier verkocht. 
Ernest stelt voor om in zee te gaan met de door hem mee opgerichte Weyneshop 
Brewery in het Weyneshof te Rijmenam.  Zij bieden (o.a. in Quali Drinks en Prik & Tik) 
een D'Ravotter Tripel en een Vadderik black IPA aan, weliswaar aan een iets hogere 
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prijs maar wel lokaal gebrouwen.  Hij zal eens navragen wat de mogelijkheden zijn, ev. 
ook voor het schoolfeest. 
De eerste voorkeur gaat uit naar de lokale brouwerij (waar Ernest administratief is 
uitgestapt).  Ernest werkt dit verder uit en Stijn zorgt voor een formulier.    Stijn, Veerle 
en Ernest zorgen voor de logistiek. 

 BBQ: Ineke, Veerle, Stijn en Wim stellen zich kandidaat om de barbecue voor 
ouderraadsleden en leerkrachten (met partners en kinderen) in de Krankhoeve op het 
einde van het schooljaar nl. zondag 25 juni 2023 te organiseren.  Ze zoeken iemand om 
te bakken en kunnen gebruik maken van het beschikbare draaiboek. 

 Bloembollenactie: Voorjaar 2024. 
 Rommelmarkt: Enkele ouders wensen een rommelmarkt te organiseren in juni of 

september maar hebben geen ervaring met vergunningen aan te vragen om de 
fruitstraten af te zetten.  Zelf een eet- en drankstandje voorzien?  Gratis muzikanten 
voorzien om het feestje op te luisteren, is geen probleem. 

 
6. Evaluatie driekoningen zingen 

 Op voorhand werden er door de ouderraad reclamefolders van de school verdeeld, 
waarvan er veel te weinig waren.  Een ouder heeft al veel uitnodigingen van andere 
scholen via Facebook gekregen.  De vraag wordt ook gesteld of er best geen folders bij 
Kind & Gezin, Kinderopvang, apotheker en bakker liggen?  Niettegenstaande borden 
langs de weg met de uitnodiging van onze opendeurdag, bleek tijdens het zingen dat 
niet alle mensen uit de buurt onze school al kenden ... 
De flyer om het evenement aan te kondigen (waarbij geen lagere schoolkinderen 
komen zingen), was onduidelijk, net als het inschrijfformulier.  Ook de inschatting van 
de grootte van het parcours, is nog een leercurve.  Misschien dienen we ook iets 
vroeger te vertrekken en te stoppen. 

 Daar staat tegenover dat we heel mooi waren verkleed en over prachtige liederen 
beschikten.  Het is allemaal goed uitgedraaid en heeft een wel heel mooie opbrengst 
opgeleverd, naast een fijne avond!  Met een nog iets betere omkadering is dit een 
mooie traditie in wording! 

 
7. Leefwereld van de kinderen (Nieuws uit de klassen) 

 Juf Ellen heeft deze week in haar tweede en derde kleuterklas als thema ‘ruimte en 
astronauten’ om nadien over te gaan naar ‘robots’.  De kinderen mogen gebruik 
maken van een bedieningspaneel dat o.a. bestaat uit een oude thermostaat en een 
voormalig mengpaneel.  De foto’s hiervan op de schoolwebsite zijn een aanrader.  Het 
is verbazingwekkend hoeveel die jonge kinderen oppikken!  Zo kan het dat de ukjes 
thuis aan hun ouders vragen of ze een satelliet hebben gezien. 
Juf Ellen heeft ook een heel mooie Nieuwjaarsbrief op de website staan (instrumentaal 
en met tekst), die de kinderen heel snel van buiten hebben geleerd.  Ze gaan ook met 
cijfers aan de slag, waarvoor de interesse wordt aangewakkerd.  Egypte is voor later, 
net als het opgraven van dino’s.  Leuk toch?! 

 Juf Aster leerde haar eerste leerjaar vandaag de ‘eu’ aan.  Het leren lezen en schrijven 
gaat ontzettend snel en men zit al aan de laatste rij letters.  De kinderen oefenen heel 
hard op sommetjes tot 10, om volgende week die tot 20 aan te vatten.  Ze leren over 
de dagen van de week en de seizoenen.  Verder is er ook aandacht om te leren 
genieten, tot rust te komen en de dag te plukken. 
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Juf Aster verliest niet uit het oog dat kinderen veel nood hebben aan beweging en 
graag op een andere manier leren dan al zittend op hun stoel.  Zo moeten ze bvb. 
zonder te praten hun vriendje zoeken en groepjes maken van 10 ttz. 5 en 5, 3 en 7 enz. 

 Halloween leeft, in tegenstelling met carnaval, meer bij lagere schoolkinderen dan bij 
kleuters.  Het mag er wel, maar is vrijblijvend omdat sommigen snel bang zijn en niet 
houden van griezelige toestanden, terwijl anderen (met een oudere broer of zus) bvb. 
wel vertrouwd zijn met Nachtwacht. 

 
8. Volgende vergaderingen ouderraad 

o Donderdag 9 maart 2023 
o Maandag 8 mei 2023 

 
9. Varia 

 Er wordt een oproep gedaan voor een covoorzitter (naast Ineke), ter vervanging van 
Veerle.  Deze zou vooral het creatieve luik en de werkgroepen dienen te behartigen.  
Veerle stuurt nog het document door dat de vorige voorzitster nl. Marianne Storme 
heeft opgesteld en waarin een overzicht van de taken is opgesomd.  Ook een 
ondervoorzitter (Ernest?) is welkom.  Verder is er nood aan extra volk in de ouderraad. 

 Veerle, als vertegenwoordiging van de ouderraad, dient eveneens in de schoolraad  te 
worden vervangen.  In deze adviesraad, die driemaal per jaar vergadert, zetelen naast 
Ineke, Roel en Veerle, ook leerkrachten en mensen die de lokale gemeenschap 
vertegenwoordigen.  Met de directeur en het bestuur worden financiën, 
verkeersveiligheid, infrastructuur, pedagogie besproken net als maximumfactuur, 
schoolreglement, studiedagen, leerlingenaantallen,…  Stijn stelt zich kandidaat! 

 Op 11 februari ’23 tussen 10 en 13u bevolken Ineke en Veerle een standje van de 
ouderraad op de opendeurdag van de school. 

 Juf Greet is 2 weken ziek waardoor beide klassen van het vierde leerjaar in de refter 
door juf Liesbeth worden onderwezen (en juf Stephanie inspringt voor verbeterwerk).  
Dit gaat niet met elke klas maar wel voor deze kinderen.  Ook bij de kleuters is er een 
juf ziek waardoor het nijpend leraarstekort weer pijnlijk duidelijk wordt ... 

 Het is een hele puzzel om zorgmomenten (incl. uitdagingen voor de sterkere 
leerlingen) goed op elkaar af te stemmen en bvb. niet tijdens WereldOriëntatie te 
laten plaatsvinden.  Er wordt getracht deze zorguren zo optimaal mogelijk te benutten 
al gaan ze vaak op naar de vervanging van afwezige leerkrachten.  WO-lessen vinden 
(in alle scholen trouwens) meestal plaats in de namiddag terwijl hulp eerder in de 
voormiddag wordt gevraagd. 

 
 
Volgende vergadering: donderdag 9 maart 2023 (om 20 uur).  


